
Όταν ξεκινήσαμε αυτή την εφημερίδα ξέραμε και περιμέναμε την 

συμμετοχή όλων. Έτσι σε αυτό το τεύχος ζητήσαμε την Κα 

Δεληγιάννη , την υποδιευθύντρια του σχολείου να μας δώσει μιαν 

συνέντευξη.  

1. Τι έχετε σπουδάσει, τι διδάσκετε και γιατί το επιλέξατε ?  

-- Έχω τελειώσει την Αγγλική Φιλολογία στο Αριστοτέλειο 

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης.  Πάντα μου άρεσε η αγγλική γλώσσα. 

2. Τι σας οδήγησε την εκπαίδευση? 

-- Στην εκπαίδευση μπήκα γιατί αγαπώ τα παιδιά. Ο εκπαιδευτικός 

μαθαίνει μαζί και μέσα από τα παιδιά και είναι συναρπαστικό να 

καλείσαι να βρίσκεις τρόπους να μεταδώσεις γνώσεις όσο πιο 

αποτελεσματικά γίνεται.  

  3.Πότε αναλάβετε τον ρόλο της υποδιευθύντριας  , τι άλλαξε από 

εκείνη την στιγμή και πως συνδυάζεται ο ρόλος του υποδιευθυντή 

με εκείνον του καθηγητή? 

 

---- Στην θέση της υποδιευθύντριας μπήκα το 2022 . Ήξερα ότι δεν θα 

ναι εύκολο αλλά δεν το έχω μετανιώσει . Τι άλλαξε? . Υπάρχει μεγάλη 

πίεση από τις υποχρεώσεις που απορρέουν από αυτή την θέση οι 

οποίες είναι πάρα πολλές. Έχω επίσης μια συνολική εικόνα του 

σχολείου και της καθημερινής  λειτουργίας του πράγμα που μεγαλώνει 

την ευθύνη για την επίλυση προβλημάτων . Από την άλλη πλευρά όμως 

ήρθα πιο κοντά με όλα τα παιδιά και έχουμε την δυνατότητα να 

συνεργαστούμε σε πολλές δραστηριότητες. Δεν υπάρχει αλλαγή στη 

σχέση μου με τα παιδιά. Το αντίθετο θα έλεγα. Μέσα από το μάθημα της 

Αγγλικής  έχουμε την ευκαιρία να γνωρίσουμε μεγάλες 

προσωπικότητες, να μιλήσουμε για ανακαλύψεις , χαμένους κόσμους, 

πολιτισμό, ταξίδια στον κόσμο  . Όλα αυτά κάνουν τα παιδιά να 

ψάχνουν, γεμίζοντας έτσι το μυαλό τους με γενικότερες γνώσεις. Η 

διαθεματικότητα είναι κάτι που εφαρμόζεται πάρα πολύ εύκολα στο 

μάθημα της ξένης γλώσσας. Και με αυτό τον τρόπο τα παιδιά 

χρησιμοποιούν την ξένη γλώσσα για συλλογή πληροφοριών και 

επεξεργασία αλλά και σύνθεση εργασιών.  



  4.Πως επηρεάστηκε η σχέση σας με τα παιδιά? 

---- Τα παιδιά απευθύνονται σε μένα καθώς είμαι  στο σχολείο από το 

πρωί ως το μεσημέρι . Με συμβουλεύονται  για πολλά θέματα . Κυρίως 

όμως έγινε πιο ουσιαστική η σχέση μου με τους γονείς με τους 

οποίους, η Διευθύντρια και εγώ, έχουμε πολύ στενή συνεργασία και οι 

οποίοι  μπορούν να απευθυνθούν σε μας για κάθε τι που τους 

προβληματίζει σχετικά με τα παιδιά τους.   

  5.Πως νοιώσατε όταν είδατε την πρώτη εφημερίδα μας? 

---- Όταν η Κ. Διζέλου έκανε την πρώτη πρόταση για εφημερίδα το 

θεώρησα δύσκολο και πολύπλοκο . Όταν όμως είδα το πρώτο τεύχος 

ενθουσιάστηκα πραγματικά. Είναι υπέροχη. Και είναι συγκινητικό που 

τόσα παιδιά τόσο πρόθυμα δούλεψαν για να βρουν θέματα και να τα 

παρουσιάσουν. Και ελπίζω  σε κάθε τεύχος να έχουμε άρθρα στα 

Αγγλικά ώστε να μπορούμε να διατηρήσουμε την στήλη μας “Εnglish 

Corner”.  

  6.Θα θέλατε να δώσετε μια συμβουλή στα παιδιά και αν ναι ποια.  

Ναι θα ήθελα να δώσω κάποιες συμβουλές   

1. Να αγαπήσετε το διάβασμα. Έτσι θα δημιουργήσετε βάση για να 
στηρίξετε το μέλλον και την ζωή σας..  

2. Να καλλιεργείτε σχέσεις με τους άλλους ανθρώπους.  

3. Να είστε κοινωνικοί και συμπονετικοί με όλους τους ανθρώπους 
και κυρίως με τους συμμαθητές σας. Να μην τους στεναχωρείτε 
αστειευόμενοι. Δεν μπορείτε να διακωμωδείτε τα πάντα και τους 
πάντες. Βγάλτε όμορφα συναισθήματα μέσα από την καρδιά και το 
μυαλό σας. Θα νοιώσετε και εσείς καλύτερα.  Είμαστε κοινωνικά όντα 
και πολίτες και εσείς είστε ακόμη παιδιά. Να γίνετε καλοί άνθρωποι , 
χρήσιμοι στην κοινωνία. 

4. Να διαμορφώνετε τη δική σας άποψη για τη ζωή. Κάθε ένας από 
εμάς είναι μοναδικός. Καθένας μας ανοίγει το δικό του δρόμο. 
Θα συναντήσετε δυσκολίες, απογοητεύσεις, αποτυχίες, αδικίες 
– είναι μέσα στη ζωή. Όμως ποτέ να μη σας αποκαρδιώνουν 
αλλά αντίθετα να σας δυναμώνουν.   



6.Να πιστεύετε στον εαυτό σας.  Να έχετε φιλοδοξίες, να 
ονειρεύεστε και να αγωνίζεστε για να κατακτάτε  τους στόχους σας. 
Τόσοι σπουδαίοι άνθρωποι που άλλαξαν τον κόσμο- ήταν άνθρωποι 
σαν κι εμάς... 

Σας ευχαριστούμε πολύ Κα. Δεληγιάννη!!! 

 

 

 

Η αρχισυντάκτρια, 

Βάσω Παναγούλη  

 


